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Van de redactie

Voor u ligt de oktober 2012 editie van
het CDA contactblad voor CDAleden in
BorgerOdoorn. Velen hebben zich weer
ingezet om er een interessante editie
van te maken.

Het is voor het bestuur fijn dat we vele
goede reacties hebben gehad op het
nieuwe drukwerk van de juni 2012
editie. Alle reden om hier mee door te
gaan  natuurlijk.
We zijn deze keer wat later als eigenlijk
bedoeld maar daartegenover staat dat
we in deze uitgave ook een uitnodiging
voor  de Najaarsledenvergadering
hebben kunnen meenemen.
Elders  in dit blad vindt u de uitnodiging
voor deze informele en informatieve
vergadering die we, anders als
gebruikelijk, samen met CDA Coevorden
hebben georganiseerd.

In dit nummer is uiteraard weer een
bijdrage opgenomen van onze voorzitter
Jan Top. Uiteraard gaat hij in op het
verloop van de campagne hier in
BorgerOdoorn voor de Tweede Kamer
verkiezingen en de resultaten die helaas
nogal  teleurstellend  zijn.
Hij kijkt echter al weer vooruit naar de
komende Gemeenteraadsverkiezingen in
2014 die we langzamerhand weer gaan
voorbereiden en vertelt iets over de
ledenzorg activiteiten die het bestuur
wil  gaan ontplooien.
De voorzitter beëindigt zijn inbreng met
een tekst uit Spreuken die oproept tot
een nieuwe moraal.

De raadsfractie heeft een bloemlezing
ingeleverd uit het leven van een
raadslid. Interessant om eens te lezen
wat een raadslid allemaal meemaakt en
bezig houdt.
Verder heeft de fractie stukjes
ingeleverd over een bekend
rijksmonument in Borger en de
ontwikkeling van zonneweides in
BorgerOdoorn.
De secretaris heeft de gebruikelijke
bijdrage van de bestuurstafel
geschreven waarmee u helemaal op de
hoogte komt wat het bestuur zoal bezig
houdt.

Van Esther de Lange, ons lid Europees
Parlement, vindt u een bijdrage die ze
geschreven heeft voor de Tweede Kamer
Verkiezingen. Deze bijdrage was helaas
te laat voor de vorige editie maar bevat
nog steeds interessante informatie voor
ons  als  plattelandsbevolking.

Van CDJA Drenthe voorzitter Roy Meijer
vindt u in deze editie een bijdrage
getiteld “Nederland heeft gekozen”. Ik
raad u aan dit stuk te lezen want dit
geeft ons als CDAers in deze tijd weer
vertrouwen op de toekomst van onze
partij en op de toekomstmogelijkheden
van ons  land.

Tenslotte vertrouwen wij als  redactie
erop dat deze oktober editie weer het
lezen waard is en we wensen u dan ook
veel leesplezier toe.

Ifonna & Bert van Maanen, redactie
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Zit het CDA met een kater?

De verkiezingen voor de Tweede Kamer
zijn achter de rug. VVD en PvdA zijn aan
het formeren van een nieuw kabinet.
Zou het beleid niet dicht bij het CDA, als
middenpartij, uitkomen? We zullen
zien. Het huidige minderheidskabinet
VVD en CDA past op de winkel en doet
alles wat in het belang  is van ons  land.
CDA is een verantwoordelijke partij.
Maar terug naar de verkiezingen. Wij
hebben met veel vrijwilligers  aandacht
besteed aan de verkiezingen. De posters
zijn op de borden geplakt, er is
gepubliceerd in Week in Week uit, de
campagnevergaderingen in Drenthe zijn
bezocht en zaterdag 8 september
trokken we met een campagnewagen
door onze gemeente. Agnes Mulder was
hier ook bij aanwezig.  Er werden ook
folders verspreid bij o.a. ouderen
complexen. Kortom, wij hebben de
campagne actief ondersteund.
En dan het resultaat. De peilingen
gaven het al zo’n beetje aan. De 21
zetels in de Tweede Kamer hebben we
niet kunnen behouden. Wij hebben
1317 CDA stemmers bedankt voor hun
steun. Dat zijn er wel 564 minder dan in
2010. Hoe kan dit?  Daar krijgen we
antwoord op. Het landelijk CDA bestuur
heeft een commissie ingesteld die de
oorzaak van deze teleurstellende
uitslag gaat onderzoeken.
Maar we zitten niet met een kater!
Want in BorgerOdoorn hebben we toch
een grote groep trouwe kiezers.  En wij
rekenen óók bij de gemeenteraads
verkiezingen in maart 2014 weer op hun
stem. En natuurlijk meer stemmers.
Het lijkt er wel op dat het
vanzelfsprekende verdwenen is. Zelf
stemmen op een Christelijke partij  is

niet meer vanzelfsprekend. In de media
en ook binnen het CDA wordt hierover
gediscussieerd. Onze beginselen en
uitgangspunten zijn prima, maar om
één of andere reden minder aansprekend.
Maar we wachten af waar de commissie
mee komt.
Het bestuur, de fractie en de wethouder
kijken vooruit.  In maart 2014 zijn er
gemeenteraadsverkiezingen. We gaan
twee keer per maand een CDA bericht in
Week in Week uit plaatsen. Een verslag
van een werkbezoek en een verslag van
de fractie. Het CDA moet het contact met
de burger blijven zoeken. Ook de website
willen we zo actueel mogelijk houden.
Er zal ook extra aandacht worden
besteed aan ledenzorg. Twee bestuurs
leden,  Albert en Carina, zijn hier mee bezig.
Onze  samenleving,  lokaal,  provinciaal,
landelijk en Europees, is in beweging.
Het is geen gemakkelijke tijd.
Economisch en maatschappelijk  zijn  er
problemen die opgepakt moeten worden.
De CDA slogan “Samen kunnen we meer”
sluit hier prima bij  aan. Niet alles ver
wachten van de overheid of de markt.
Maar ook mensen, verenigingen en
organisaties hebben een
verantwoordelijkheid.
In Spreuken staat een tekst: “De wijze
hore en vermeerdere inzicht en wie
verstandig is, verwerve overleg om te
verstaan spreuk en beeldspraak”.    Ook
in de politiek is wijsheid en overleg
belangrijk. Want het gaat toch om het
welzijn van de mensheid en goed
omgaan van onze aarde?
Een (ver)nieuwde moraal, in je eigen
buurt en wereldwijd.

Jan Top, Voorzitter CDA BorgerOdoorn.
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Het bestuur van CDA BorgerOdoorn
had  zich  in haar  laatste vergadering
voorgenomen om voor haar
Najaarsledenvergadering  Agnes
Mulder, nieuw gekozen Drents Tweede
Kamerlid, uit te nodigen voor een
spreekbeurt.
Nu wil het geval dat we een dag later
een vraag kregen van CDA Coevorden
om samen met hen een
ledenvergadering te houden. Ze

hadden hiervoor Agnes Mulder al
uitgenodigd.
Een heroverweging binnen het bestuur
heeft ons uiteindelijk doen besluiten om
samen met CDA Coevorden een
Najaarsledenvergadering te houden in
zaal Wielens  in NoordSleen.
Agnes Mulder gaat ons die avond
bijpraten over de gang van zaken in Den
Haag en u krijgt de gelegenheid om vragen
te stellen of uw hart te luchten.
De avond wordt gehouden op

29 oktober 2012

in zaal Wielens,

Dorpstraat 19, NoordSleen,

aanvang 20.30 uur

vanaf 20.00 uur koffie inloop

Ik zal gaan organiseren om, naast mijzelf, nog een aantal CDAers te vinden die met
eigen auto naar NoordSleen willen rijden en ook andere leden willen meenemen.
Verzamelen op carpoolplaats in Borger aan de N34. Daar vertrek ik uiterlijk 19.45

uur.

Als u mij tijdig belt is het zelfs mogelijk dat ik u komende uit Nieuw Buinen tussen
Nieuw Buinen en Borger oppik. Laat het dan even tijdig weten per email of telefoon.
borgerodoorn@cdadrenthe.nl of  via 0651846656  of 0599653202.
Bert van Maanen Secretaris CDA BorgerOdoorn.
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Van de bestuurstafel

Uiteraard is de bestuurstafel niet
ontkomen aan de verkiezingskoorts die de
afgelopen maand heeft geheerst. Direct na
de vakantie zijn we voorbereidingen gaan
treffen om ook in BorgerOdoorn
campagne voor de 2de Kamer verkiezingen
te houden.

Billboards en affiches werden geplakt en
uitgegeven en gedurende twee zaterdagen
hebben we als CDAers van fractie,
bestuur en leden op diverse plaatsen in
de gemeente het CDA gezicht laten zien.
Zo zijn we geweest in Borger, Nieuw
Buinen, Valthermond en Odoorn en in
Borger heeft Agnes Mulder, 9de op de lijst
van het CDA, onze activiteiten nog luister
bijgezet.
Al met al kregen we wel goede reacties
maar we zagen het toch wel helemaal
uitlopen op een strijd tussen rechts en
links. Gelukkig niet een strijd tussen
extremen maar het was zeker niet goed
voor enig herstel van het CDA.
Met een enthousiaste en integere
lijsttrekker en goede mensen in het
huidige demissionaire kabinet hadden we
natuurlijk op herstel gehoopt maar het
heeft niet zo mogen zijn.
In de bestuursvergadering van 26
september j.l. hebben we de hele situatie
nog eens in ogenschouw genomen en we
zijn dan ook van mening dat het voor het
CDA nu het best is om een tijdje in de
oppositie te gaan. Wellicht kunnen we op
deze manier aan ons herstel werken.
Volgens het bestuur heeft het CDA hier de
nodige uitgangsvoorwaarden  voor
ontwikkeld en moet het CDA met goed en
eerlijk oppositie voeren weer terug te
brengen zijn tot een grote volkspartij. Een
andere constatering was dat we

waarschijnlijk  te weinig  communiceren
met de media en dat we ook nog eens te
weinig de nieuwe ( sociale ) media
gebruiken.
Binnen het landelijk CDA wordt daar nu
behoorlijk aan gewerkt maar ook op
plaatselijk terrein moeten we
waarschijnlijk  hier meer  gebruik  van
gaan maken. Vooral ook om de jongeren
aan onze partij te binden. Immers
jongeren hebben de toekomst en dus
moeten we hiermee aan de slag zo was de
slot  constatering.
In de laatste bestuursvergadering hebben
we kennis gemaakt met Margreet
WegmanPost die als nieuw lid voor ons
het beheer van de website gaat doen en
die ons gaat helpen om met de nieuwe
media om te gaan. Margreet is een nieuw
lid maar komt uit een echt CDA nest en is
nu zover dat ze graag daadwerkelijk iets
wil gaan doen voor de partij.
U begrijpt dat het bestuur dit met beide
handen heeft aangegrepen en we zullen
de komende maanden hier meer van gaan
vernemen.
Op vrijdag 28 september heeft een
afvaardiging van bestuur, fractie en de
wethouder een werkbezoek gebracht aan
installatiebedrijf  Aalbers  in Nieuw
Buinen. Dit  inmiddels 100  jaar oude
bedrijf, ontstaan en gegroeid in Nieuw
Buinen heeft bij het bestuur een
onverwachte indruk achtergelaten. Een
bedrijf waar we als gemeente best trots
op mogen zijn.
Het bestuur heeft in haar vergadering van
26 september besloten een eigen
Najaarsleden  vergadering  uit  te  schrijven
en als spreekster Agnes Mulder uit te
nodigen. De notulen waren echter nog
niet gemaakt of CDA Coevorden kwam met
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de vraag om samen iets te organiseren
met Agnes Mulder als spreekster en dan
in Noord Sleen.
Het bestuur heeft daarop besloten om
haar Najaarsledenvergadering  samen
met CDA Coevorden te organiseren. Zo
kunnen we mogelijk een volle zaal voor

Agnes presenteren.
Elders in dit contactblad vindt u een
aankondiging van deze
Najaarsledenvergadering.

Bert van Maanen,
secretaris CDA BorgerOdoorn

Uitnodiging

voor een gecombineerde

algemene ledenvergadering

van de cda afdelingen

Borger/Odoorn en Coevorden op

maandag 29 oktober

in zaal Wielens,

Dorpstraat 19, Noord-Sleen

aanvang 20.30 uur

Spreker
Agnes Mulder
fractielid Tweede Kamer CDA

carpoolen?
zie blz 4 !



  7

Nederland heeft gekozen!

DrentheDrentheDrentheDrenthe

Op woensdagavond 12 september jl. zat
ik met mijn vriendin op de bank. We
hadden net samen gegeten en de
televisie aangezet om te kijken wat
democratisch Nederland voor stem had
uitgebracht. Ondanks dat ik al op mijn
klompen aan kon voelen dat dit keer het
CDA  geen premier meer zou leveren en
dat  het  CDA waarschijnlijk  ongelofelijk
aan de broek zou krijgen, was ik toch
zenuwachtig en benieuwd. Het ging mij
niet zozeer om het zetelaantal van CDA
alleen, maar meer om het politieke
spectrum dat uit de verkiezingen zou
rollen. Ook was  ik bijzonder
geïnteresseerd in de vraag hoe Wilders
het ging doen met zijn antiEuropese
geluid. Kortom, u snapt wel, ik zat
geboeid voor de buis.

 Het moment was daar, het was
negen uur en de eerste prognose kon op
elk moment op het scherm verschijnen.
Ik hoor Ferry Mingele nog zeggen dat de
uitslag wel heel verassend was. Even
hoopte ik op 25 zetels voor het CDA,
maar die hoop verdween al snel. BAM,
daar kwam de VVD aanstormen met 41
zetels met de PvdA op de hielen. Toen
kwam onze partij met een
teleurstellende uitslag van 13 zetels.
Wat een totale verassing was, was het
verlies van de PVV. Voor het eerst sinds
twee verkiezingen was niet het CDA de
grote verliezer, maar de PVV.

Ik was enorm geschrokken.
Enerzijds van de vele zetels die de VVD
en PvdA hadden afgesnoept van

middenpartijen en de flanken,
anderzijds van de opkomst van de partij
50 Plus. Opnieuw was het een partij,
met één sterk thema, gelukt om in de
kamer te komen. Ik durf te wedden dat
hier ook veel, van oorsprong, CDA
stemmers verantwoordelijk voor zijn.
Dit geeft maar weer eens hoe laag het
vertrouwen in de gevestigde partijen is
bij sommige kiezers, met name de
ouderen. Geef ze eens ongelijk. Ze
hebben dit land opgebouwd na de
oorlog en groot gemaakt. Nu gaan ze
met pensioen of zijn het al en
vervolgens krijgen ze te horen dat hun
pensioenfonds al het geld heeft
verbrast door mee te doen aan de
liberale  Graaicultuur, wat weer  als
gevolg heeft dat ook ouderen even de
hand op de knip moeten houden.
Eigenlijk is dit onverkoopbaar en heeft
men hierin het luisterend oor en de
stem van de politiek gemist. Ook de
onduidelijkheid over het wel of niet
versoepelen van het ontslagrecht en
over de rechten van werknemers bij
versoepeling van het ontslagrecht (ook
onze partij  is daar  absoluut niet helder
genoeg over geweest) heeft bij veel 50
plussers voor veel onzekerheid gezorgd.
Et voilá, er was een nieuwe partij
geboren, de 50 plus.

Wat mij nog meer opviel was het
verlies van de PVV en dat van onze
eigen partij. Dat onze partij zou
verliezen, dat was helder, maar niet
zoveel. Hieruit blijkt volgens mij dat
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voor onze partij de verkiezingen veel te
vroeg kwamen. Wij waren nog lang niet
klaar voor de verkiezingen, al moet ik
absoluut zeggen dat ons programma
buitengewoon goed in elkaar zat. Aan de
inhoud heeft het mijns inziens niet
gelegen, maar wel aan de uitstraling.
Kennelijk vind het “landelijk”1  CDA het
toch moeilijk om de inhoud op een
moderne manier vol uitstraling naar
buiten te brengen. Lokaal ging de
campagne mij heel goed, naar mijn
weten. Iedereen deed enthousiast mee en
overal zag je Agnes of Buma hangen. Het
kan natuurlijk ook zijn dat de kiezer het
CDA na zoveel jaar regeren gewoon even
zat is. Toch geloof dat het een combinatie
is van beide, met veel nadruk om de
eerste factor. Ik zat mij echt even af te
vragen of CDA Den Haag wel doorhad dat
wij 8 zetels hadden verloren en bijna in
geen enkele gemeente de grootste waren
geworden, zelfs in NoordBrabant en
Limburg zijn we compleet weggevaagd.
Buma werd onthaald alsof hij de nieuwe
premier was en hield ook een dusdanige
speech. Ik snap dat Buma wilde uitstralen
dat we weer een eenheid zijn en trots zijn
op wie we zijn. Echter denk ik dat enige
realiteitszin op zijn plaats was geweest.
Ondanks al dit geklaag zijn er ook
positieve kanten te melden. Het CDA heeft
een enorme bijdrage, zo niet de bijdrage,
geleverd aan het verlies van de PVV. De
theorie van regeringsverantwoording
voor de PVV heeft gewerkt. En ja, wat
hebben wij er door gebloed en geleden,
maar zie het resultaat. Het is niet de
PvdA, D66, VVD of GroenLinks geweest die
de PVV klein heeft gemaakt, dat zijn wij
geweest. Wij hebben de verantwoording
op ons genomen en hebben gekozen voor
een lijn die ons zou schaden, maar dat
wisten wij van tevoren, immers velen
hadden het voorspeld. Wij hebben niet
voor onszelf gekozen, maar voor het land.
Dat vind ik een buitengewone prestatie,

die mijns inziens veel zwaarder weegt
dan die 8 zetels die wij hebben verloren.
Nu hoeven we nooit meer met de PVV
samen te werken en wil niemand dat
meer. Immers de PVV komt zijn afspraken
niet na en gooit zo maar het “pats boem”
het bijltje erbij neer. Het populisme is
eindelijk afgetroefd bij deze Tweede
Kamerverkiezingen en ik durf te zeggen
dat wij daarvoor een hele belangrijke, zo
niet de het belangrijkste aandeel aan
hebben geleverd.
Daarbij hebben wij een goed programma
geschreven en hebben we nog steeds een
ideologie vanuit het radicale midden die
staat als een huis. Want let u goed op,
democratisch gezien moeten de VVD en de
PvdA compromissen sluiten, wat inhoudt
dat het regeerakkoord ergens uitkomt
tussen rechts en links et voilá, het
midden. De ChristenDemocratie is een
ideologie die ruimte maakt voor
oplossingen door ruimte te geven aan
mensen om onder elkaar (werknemer en
werkgever, leerkracht en ouder, buren
onderling) oplossingen te vinden voor
problemen die zij alledaags tegenkomen.
De overheid heeft niet alle wijsheid in
pacht en zal gebruik moeten maken van
de kennis en bereidheid die de
samenleving te bieden heeft. Omdat onze
partij verantwoording durft te nemen
zonder altijd haar eigen belang op één te
zetten en omdat onze partij een ideologie
heeft waar ik nog steeds achter sta, durf
ik er eerlijk voor uit te komen dat ik op 12
september jl. CDA heb gestemd en dat ik
nog steeds een volle 100 % achter de
ChristenDemocratie sta. Ik hoop u ook!!!

Roy Meijer
Voorzitter CDJA Drenthe
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Politiek  is overal.  Jongeren zoals  jij hebben er
steeds vaker mee te maken. Gemeenten bepalen
de sluitingstijden van café’s en hoeveel
subsidiegeld er naar  sportclubs  gaat. De
landelijke overheid bepaalt hoeveel je studie
kost en wat de kwaliteit van het onderwijs is.
Als politieke jongerenorganisatie zet het CDJA
zich in voor de belangen van jongeren. Zo
houden we ons bijvoorbeeld bezig met

lid worden van het cdja?lid worden van het cdja?lid worden van het cdja?lid worden van het cdja?
ga naar: cdja.nl/drenthega naar: cdja.nl/drenthega naar: cdja.nl/drenthega naar: cdja.nl/drenthe

::

betaalbare huisvesting, maar ook met milieu en ontwikkelingssamenwerking. We
zijn een organisatie voor jongeren zoals jij, die politiek interessant vinden en mee
willen denken over de toekomst.
Binnen het CDJA wordt gezelligheid en politiek gecombineerd. Zo organiseren
wij regelmatig borrels, festivals en barbecues. Ook om nieuwe mensen te leren
kennen is het CDJA dus ideaal. We bieden je cursussen en trainingen aan om kennis
en vaardigheden op te doen. In een lokaal bestuur of bij een van onze commissies
leer je activiteiten te organiseren en hoe je jouw idee voor het voetlicht brengt.
Onze corebusiness zijn de debatten. Dat zijn vaak bijeenkomsten met bekende
sprekers zoals bijvoorbeeld ministers en Tweede Kamerleden. We gaan met hen in
discussie over allerlei onderwerpen die voor  jongeren belangrijk  zijn. Zo dicht op
de politiek heb je nog nooit gezeten.Het CDJA heeft afdelingen in heel Nederland. Er
zit dus altijd een afdeling dicht bij  jou in de buurt. Via de lokale afdeling kun je
CDJA leden in jouw omgeving  leren kennen en je bezighouden met de lokale en
regionale politiek. Daarnaast heeft het CDJA werkgroepen die zich bezighouden met
specifieke thema’s, zoals onderwijs, milieu en  justitie. Werkgroepen bestaan uit
enthousiaste leden die regelmatig bij elkaar komen om te discussiëren of
voorstellen bedenken. Deze vormen de basis van de standpunten van het CDJA. Je
ziet het, de mogelijkheden zijn enorm.

Ben je tussen de 14 en 31 jaar? Dan kun je het
eerste jaar voor 5 euro lid worden van het CDJA.
Als lid heb je toegang tot al onze activiteiten en
ontvang je vier keer per  jaar ons  ledenblad
Interruptie.
Na het eerste  jaar zijn de  lidmaatschapskosten
voor het CDJA € 19, (tot 27 jaar) voor het
combilidmaatschap van CDJA en CDA. In het
jaar dat  je 27 wordt  is het  combilidmaatschap
€ 35,, en vanaf het jaar dat je 28 wordt € 58,.
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Nieuwsbrief  aan alle CDA -leden

Geachte heer/mevrouw,
De verkiezingen van 12 september zijn voor ons teleurstellend verlopen. Ondanks
de inzet en het enthousiasme van onze lokale afdelingen en de vele vrijwilligers
hebben veel potentiële CDA stemmers toch hun stem op andere partijen uitgebracht.
De tweestrijd om de race naar het torentje, de pijn van de afgelopen jaren en een
korte  aanlooptijd  als  lijsttrekker waren belangrijke  factoren bij  de uiteindelijke
uitslag.

Hoewel de uitslag voor ons teleurstellend is, zie ik echter ook signalen van hoop
waar ik enthousiast van word. In de loop van de verkiezingscampagne hoorde en
zag ik steeds positievere reacties op straat en in de media. Veel mensen blijken
open te staan voor ons programma en het verhaal achter de nieuwe moraal waar ik
tijdens de campagne steeds weer aandacht voor vroeg.

Gisteren is de nieuwe Tweede Kamer geïnstalleerd met daarin een kleinere, maar
krachtige CDA fractie. Gisteren hadden wij ook onze eerste fractievergadering in de
nieuwe samenstelling. Daarbij kwamen ook de eerstvolgende gemeenteraads
verkiezingen aan de orde. De hele fractie is zich zeer bewust van het belang van een
goede uitgangspositie voor deze verkiezingen. Het einde van de afgelopen
verkiezingscampagne is daarmee tevens het begin van de volgende. Wij willen
graag samen met u en uw afdeling de krachten bundelen in de aanloop naar die
verkiezingen.
Daarbij is het voor ons goed om te weten wat u belangrijk vindt. Ik wil dan ook
graag weten of een afdeling of een raadsfractie behoefte heeft aan nader overleg,
om te bespreken wat ons te doen staat. En misschien heeft u adviezen voor mijn
fractie. Hoe beter we elkaar de komende tijd weten te vinden, hoe groter de kans op
succes.

Sybrand Haersma Buma
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Beste CDAvrienden,

Natuurlijk hadden we liever een betere uitslag gezien.
Maar de peilingen gaven het al aan,  het is teleurstellend.

We moesten van ver komen,  steile hellingen beklimmen, tegen de klippen op.
Er zijn grote winnaars, de PvdA en VVD.
We weten nog niet wie precies de winnaar wordt.
Ik wil hen dan ook van harte feliciteren vanavond.
Maar we weten één ding zeker, er rust op hen een grote verantwoordelijkheid.
Een verantwoordelijkheid die we allemaal voelen.

Maar wij zijn begonnen om te bouwen.
Wij hebben het fundament gelegd voor een NIEUW CDA.
De komende jaren gaan we door met bouwen.
Met jullie!  Met u!  Dag voor dag, steen voor steen.

En ja, we hebben een kleinere fractie, maar we hebben meer idealen dan ooit!
En we zijn gemotiveerder dan ooit!
Samen kunnen we de steile helling op. Samen zúllen we die steile helling op.

Ik wil vooral jullie bedanken.  Jullie hebben ons kracht gegeven.
Kracht voor het CDA.  Maar vooral: voor de toekomst van Nederland.

We bouwen verder:  Aan meer banen, aan de toekomst van onze gezinnen
en aan de Nieuwe Moraal in Nederland

Daar gaan we voor strijden.  Met een nieuwe fractie.
Samen met jullie!i u! Dag voor dag, steen voor steen.

En ja, we hebben een kleinere fractie,  maar we hebben meer idealen dan ooit!
En we zijn gemotiveerder dan ooit!
Samen kunnen we de steile helling op. Samen zúllen we die steile helling op.

Ik wil vooral jullie bedanken.  Jullie hebben ons kracht gegeven.
Kracht voor het CDA. Maar vooral: voor de toekomst van Nederland.

We bouwen verder:  Aan meer banen, aan de toekomst van onze gezinnen
en aan de Nieuwe Moraal in Nederland

Daar gaan we voor strijden.  Met een nieuwe fractie. Samen met jullie!
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 Wist u dat:

Een delegatie van de

gemeenteraad een

bezoek heeft gebracht

aan de Bank Nederlandse

Gemeenten en de

Tweede kamer op 25

september

De BNG had een boeiend

verhaal naar aanleiding

van de door ons ter plekke

gestelde vragen  over

crisis, investeringen,

hoogte van de rente en

particulieren en de BNG

In de Tweede kamer

woonden we een deel van

de verkiezing van de

voorzitter bij, zelf  Agnes

Mulder begroet vanaf de

publieke tribune en in

Nieuwspoort  met Bleker

een gesprekje.

Op 24 september was de

eerste van de 4

bijeenkomsten inzake de

verdeling van onze

gemeente in 4

leefgebieden. De nieuwe

gebiedscoördinatoren

waren aanwezig, een 8 tal

raadleden, ambtenaren

en een twintigtal

bewoners.

Jan Kruit hield zijn

inleiding over het

leefbaarheidonderzoek en

de resultaten daarvan.

Hierbij werd de
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“natuurlijke” trek van mensen goed

zichtbaar.

Na de pauze werd er onder leiding van

een tweetal raadsleden  in 4 groepen aan

de hand van stellingen. Buurtbus,

alternatief vervoer noaberschap en

buurt(noaber)schap  werden enthousiast

besproken

Op 14 september de raad en college van

de Wolden een “hei”dag had in onze

gemeente.

–Nadat ze in Poolshoogte hun studiedag

hadden waren we als raadleden

uitgenodigd  aan te schuiven in het MFA

Noorderbreedte . Toen ik om half drie

aanschoof  zat men te wachten en was

men blij dat in elk geval een CDA lid de

moeite had genomen om met hen de dag

verder door te brengen. Een bezichtiging

van het MFA viel zeer in de smaak,

geweldig dat we dat als gemeente voor

elkaar hebben gekregen. De

burgemeester uit Laren hield een inleiding

over een coöperatie van 3 gemeenten,

zodat men gezamenlijk met  36000 een

redelijke omvang had. Organisatorish

een strakke planning noodzakelijk, maar

aantal ambtenaren duidelijk minder.

Op 13 september een informatieve raad

over Agenda voor de Veenkoloniën en

het Geo park                       De trekkers

van de Agenda voor de Veenkoloniën

doen er weer van alles aan om in de

Veenkoloniën tot economische groei te

komen

Het verhaal over de status Geopark de

Hondsrug werd met veel enthousiasme

gebracht. Hotspots zijn ingericht, plekken

waar een verhaal achter zit, en ter plekke

vaak via App´s te bekijken. Wel een

iPhone en of iPad nodig met een

internetaansluiting. (Oud )Hondsrug en

(Modern)App´s moeten samen zorgen

voor een fantastisch project. Status is

aangevraagd. Het Geopark loopt van

Coevorden tot Groningen. VOLG DE PERS

Op 12 september de landelijke

verkiezingen

Genoeg over gezegd denk ik en zien uit

naar de formatie. Toch altijd wel een

gezellige dag op het stembureau.

Op 31 augustus het zwerfsteenpad

geopend

Na een presentatie in de gehoorzaal van

het hunebedcentrum werd al lopend het

zwerfsteenpad geopend. Er zijn twee

rondjes te lopen, 1 van 8 km  en 1 van 5

km. Informatie bij de TIP en het

Hunebedcentrum. Via QR code ter plekke

beleving op te halen bij veel van de

paaltjes

Bronneger, 1 oktober 2012

Harko Braam,

 raadslid en

 fractie secretaris

(een kleine bloemlezing  uit het dagelijkse leven van een raadslid)

van harte
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Zuiderdiep 553

7876 BH Valthermond

www.tobbenwonen.nl
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        Zonnepanelen weides  (TUINEN ?)

Onze CDA fractie heeft een art. 43 vraag
ingediend omtrent het aanleggen van
particulier zonne panelen weides/tuinen
Dit  naar  aanleiding  van  vragen  vanuit
de burgerij.
Zoals bekend is er een bestemmingsplan
aangevraagd voor een perceel om daar
zonne panelen op te plaatsen.
Zonnepanelen op daken bij particulieren
is onder voorwaarden toegestaan.
De (logische)vraag kwam nu dan ook,
mogen particulieren in hun “achtertuin”
ook zonnepanelen plaatsen?
Zijn zonnepanelen  los van het huis
vergunningspichtig  en waaraan zou dan
aan voldaan moeten worden?
In overleg met de wethouder heeft de
fractie dit nu in een art 43 vraag
neergelegd.
We willen graag van het college horen
welk beleid hierop van toepassing is. En

aan welke voorwaarden voldaan zou
moeten worden, of dat men vrij is tot
het plaatsen van.
En als er geen beleid is, of er,  nu er de
vraag er ligt , een beleid kan worden
vastgesteld.
We zien het antwoord van het college
tegemoet en zullen u dan verder
informeren.                 Harko Braam

CDA Borger-Odoorn bezoekt Aalbers

Installatietechniek in Nieuw Buinen

Op vrijdag 28 september gingen
wethouder, fractie en bestuur van het
CDA BorgerOdoorn op werkbezoek bij
Aalbers  Installatietechniek  in  Nieuw
Buinen. Na een hartelijke ontvangst
door de heer en mevrouw Aalbers
vertelde de heer Aalbers het een en
anders over het bedrijf en de
ontstaansgeschiedenis  ervan.
Het bedrijf  is opgericht in 1921 en
ondanks de  crisis  nog  steeds
kerngezond. Inmiddels werkt de vierde
generatie al binnen het bedrijf en zijn er
honderd mensen werkzaam.
Vijfenzeventig man zijn werkzaam in
NieuwBuinen en vijfentwintig bij een

dochteronderneming, Eemsmond
Installatietechniek  in Appingendam. De
kracht  van  Aalbers  Installatietechniek
is dat er nog steeds gewerkt wordt met
een kleine overhead.
Bij de rondgang door het bedrijf werd
het ons duidelijk dat dit een echt
familiebedrijf  is met  liefde voor het
vak. Aan de wand een ouderwetse
wandcontactdoos,  familiefoto’s en een
oude waterpomp, handgemaakt door de
vader van de heer Aalbers.
Voor ons was het inspirerend om te
zien hoe er gewerkt wordt en om te
horen wat de visie is op de toekomst
van  de  installatietechniek.
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:

Rijks monument te Borger

De huur van de Hervormde Kerk in
Borger wordt binnenkort beëindigd door
de PKN gemeenschap in Borger en
omstreken. De kerk zal daarna
verhuurd worden voor commerciële
doeleinden.
De CDA fractie werd benaderd door
inwoners die zich zorgen maakten
hierover.
Dat betrof de eigendommen van de
kerkelijke gemeente,  met name de
gebrandschilderde ramen en het orgel.

Ook vroeg men zich af of de trouw en
rouw diensten nog wel plaats konden
vinden.
Als CDA fractie hebben we daarop een
schriftelijke  vraag  ingediend  bij  het
college.
Als antwoord van het college hebben we
gekregen dat ramen en orgel in principe
onlosmakelijk verbonden zijn met de
kerk.

Trouwdiensten zijn een aangelegenheid
van de burgerlijke gemeente en de kerk
blijft  als  trouwlocatie mogelijk.
Rouwdiensten zullen in overleg met de
toekomstige huurder moeten worden
overlegd.
Nu echter is gebleken dat de
toekomstige huurder  niet kan instaan
voor het in stand blijven van de ramen
is door de PKN kerk besloten hiervoor
een plekje in de Goede Herder Kerk te
vinden.              Het orgel blijft in de kerk
en onderhoud en verzekering is voor de
burgerlijke gemeente.

Op een  later tijdstip werd ons nog

gevraagd naar de traditie van het klok

luiden. Dit is in principe een burgerlijke

gemeente aangelegenheid en zal
onveranderd gecontinueerd blijven voor

zover de fractie nu is geïnformeerd

Bronneger 27 september 2012
Harko Braam

Willibrordkerk
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De Nederlandse politiek heeft
nauwelijks  zomerreces  dit  jaar.  De
campagnemolen  is  al  flink warm aan
het draaien. Niet de derde dinsdag
maar de tweede woensdag van
september staat in de Haagse agenda’s
met rood omcirkeld. Op 12
september gaan we voor de vijfde keer
in tien jaar naar de stembus. Voorheen
hoorde ik deze verhalen voornamelijk
van mijn  collegaEuroparlementariërs
die campagne gingen voeren in hun
thuisland voor wederom vervroegde
verkiezingen, maar  inmiddels  kan  ik
een aardig woordje meespreken over
de ervaringen in ons eigen landje. Los
van het feit dat dergelijke ‘Italiaanse
toestanden’ midden in een
economische  crisis  alles  behalve
wenselijk  zijn, baart  vooral de naar
binnen gerichte blik van ons land me
zorgen. Dit heeft grote consequenties
voor ons buitenlands beleid en onze
handel, onze positie in de Europese
Unie maar ook voor bijvoorbeeld onze
landbouwsector  is  dat  een gevaarlijke
trend.

Volgens onze nationale thermometer
van het publieke sentiment, Maurice
de Hond, bevinden de twee grootste
partijen zich aan de beide uitersten
van het politieke spectrum. De ene

  is  vanaf  23  april  2007  lid
van het Europees
Parlement voor het CDA. Zij
is  lid  van de Commissie
Landbouw en
Plattelandsontwikkeling;
de  Commissie
Begrotingscontrole; de
Commissie Milieubeheer,
Volksgezondheid en
Voedselveiligheid;  de
Indiadelegatie en ze is
vicevoorzitter van de
delegatie  Irak.  Daarnaast
is zij vicevoorzitter van de
CDA delegatie in het
Europees Parlement en
namens het CDA
contactpersoon voor de
Noordelijke  provincies.

Navel

                   Esther de Lange
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level  playing  field.  Cruciaal  is  het  dus
dat kennis van en gevoel bij deze
sector aanwezig blijft in de Tweede
Kamer. Net zoals ook de stem van de
provincies voldoende hoorbaar moet
zijn in de Hofstad. Een paar groene
rubberen laarzen onder zo’n blauwe
kamerzetel! En uiteraard een Drent (m/
v) in het Haagse Parlement!

We gaan geen gemakkelijke
verkiezingstijd tegemoet. Mensen met
kennis van zaken in de praktijk, met
wortels in de regio, maar ook een blik
over grenzen heen mogen niet
ontbreken in deze campagne.
Nederland heeft nu behoefte aan
grensverleggers, niet aan
navelstaarders!

Esther de Lange

partij pleit expliciet  voor een
Nederlandse exit uit de EU, de andere
gooit Europees zo vaak de kont tegen de
krib dat het in de praktijk op hetzelfde
neerkomt. Moraal van het verhaal: wij
zijn in de grote boze wereld beter af in
ons eentje. Liever nationaal navelstaren
dan samen met je Europese buren aan
een oplossing werken. Natuurlijk zijn dit
geen makkelijke tijden om te pleiten
voor Europese samenwerking: door
Grieks wanbeheer staat ook Nederland
garant voor het Europese noodfonds. Er
moet zeker nog veel anders en beter in
Europa, maar daarvoor moet je wel
bereid zijn om met elkaar aan tafel te
gaan zitten. Het alternatief, het in chaos
uit elkaar vallen van de eurozone, is een
nog groter gevaar voor een handelsland
als het onze. Om nog maar te zwijgen
van de vrede en stabiliteit die Europa
naast welvaart ook gebracht heeft.

De landbouwsector heeft van deze naar
binnen gekeerde houding grote last.

Velen onder de Haagse kaasstolp  lijken
het niet te (willen) weten maar onze
landbouwsector is in z’n eentje
verantwoordelijk  voor  73 miljard  aan
export en meer dan 60 procent van ons
handelsoverschot. Juist die sector heeft
belang bij een Europese markt en een
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Op 12 september 2012 waren er verkiezingen voor de Tweede Kamer.
(uitslagen onder voorbehoud)
Partij Perc. Stemmen Uitslag 2010

VVD 23,2 3.694 20,2
P.v.d.A. 35,1 5.589 28,2
PVV 8,7 1.381 13,8
CDA 8,3 1.317 11,9 (1881=   564)
SP 9,9 1.571 9,8
D66 4,8 765 4,6
GroenLinks 1,6 48 5,2
ChristenUnie 3,6 571 3,6
SGP 0,6 90 0,3
Partij voor de Dieren 1,7 268 1,3
Piratenpartij 0,3 47 0,1
Partij voor Mens en Spirit 0,3 48 0,4
Nederland  Lokaal 0,0 3 
Libertarische  Partij 0,0 3 
Democratisch Politiek Keerpunt (DPK)0,1 14 
50Plus 1,5 231 
Liberaal  Democratische  Partij 0,0 0 
Anti  Europa  Partij 0,0 6 
SOPN 0,3 48 
Partij van de Toekomst 0,1 16

 Verkiezings uitslag 12 september

Borger/Odoorn


